

Naza Serum

Nasal Drop



Composition:

NaCl 0.9 %.

Pharmacological Properties:

The solution of NaCl 0.9 % is used to treat dryness inside the nose (nasal passages). It helps add moisture inside the nose to dissolve and soften thick mucus.

Pharmacokinetics:

No significant absorption occurs when Naza Serum is applied topically to the nasal mucosa.

Indications:

Naza Serum is used to treat dryness and irritation of the nasal mucosa. It cleans the nasal passages and facilitates breathing in cases of nasal congestion caused by a lack of moisture, cold or allergies.

Contraindications:

In case of hypersensitivity to NaCl or to any of the excipients.

Warnings & Precautions:

Not intended for oral or ophthalmic use (may cause eye irritation), and the nose must be cleaned and emptied before each use.

Pregnancy & Laction:

Naza Serum is nasal preparations and it is safe for use during pregnancy.

The risk of adverse effects during breast-feeding is small with the use of this isotonic solution. Naza Serum can be used with caution during breastfeeding.

Drug Interactions:

There is no known interaction with other medicinal products.

Side Effects:

In general, side effects are rare when using Naza Serum, but some local (nasal) effects may appear, such as a burning sensation.

Driving & Using Machines:

Naza Serum has no negative effect on the ability to drive vehicles and use machines.

Dosage & Administration:

In infants and children: 1-2 drops per nostril 1-2 times a day.

In adults: 1-2 drops per nostril 3-4 times a day.

Dosage can be adjusted according to the doctor's instructions.

Storage:

Keep out of reach of children. Store below 25 °C.

Packaging:

Each Naza Serum Nasal Drop carton box contains: 15 mL plastic bottle.



نازا سيروم قطرة أنفية

التَّركيب:

كلوريد الصوديوم ٠,٩ %.

الخصائص الدوائية:

يستخدم محلول كلور الصوديوم ٠,٩ % لعلاج الجفاف داخل الأنف (الممرات الأنفية). يساعد على إضافة رطوبة داخل الأنف لإذابة وتليين المخاط السميك.

الحرانك الدوائية:

لا يحدث امتصاص ذو أهمية كبيرة عند استخدام نازا سيروم موضعياً على الغشاء المخاطي للأنف.

الاستطببات:

يستعمل نازا سيروم لمعالجة جفاف وتهيج الغشاء المخاطي للأنف. حيث يعمل على تنظيف الممرات الأنفية وتسهيل التنفس في حالات احتقان الأنف الناتج عن نقص الرطوبة أو الزكام أو التحسس.

مضادات الاستطباب:

في حال فرط الحساسية تجاه كلوريد الصوديوم أو أي من السواغات.

التحذيرات والاحتياطات:

غير مخصص للاستعمال الفموي أو العيني (قد يسبب تهيجاً للعين)، كما يجب تنظيف وتفريغ الأنف قبل كل استعمال.

الحمل والإرضاع:

نازا سيروم هو مستحضر للاستعمال الموضعي الأنفي وهو آمن أثناء الحمل. خطر الآثار الضارة أثناء الرضاعة الطبيعية ضئيل باستخدام هذا المحلول المعادل للتوتر. يمكن استخدام نازا سيروم بحذر أثناء الرضاعة الطبيعية.

التداخلات الدوائية:

لا يوجد تداخلات دوائية معروفة مع المستحضرات الدوائية الأخرى.

التأثيرات الجانبية:

بشكل عام، فإنه من النادر حدوث تأثيرات جانبية عند استعمال نازا سيروم، ولكن قد تظهر بعض التأثيرات الموضعية (الأنفية) مثل الإحساس بالحرق.

القيادة واستخدام الآلات:

ليس لنازا سيروم أي تأثير سلبي على القدرة على قيادة المركبات واستخدام الآلات.

الجرعة والاستعمال:

عند الرضع والأطفال: ١-٢ نقطة في كل فتحة أنف ١-٢ مرة في اليوم.

للبالغين: ١-٢ نقطة في كل فتحة أنف ٣-٤ مرات في اليوم.

يمكن تعديل الجرعة حسب إرشادات الطبيب.

الحفظ:

يحفظ بعيداً عن متناول أيدي الأطفال. يحفظ في درجة حرارة أقل من ٢٥ °م.

التعبئة:

كل عبوة كرتونية نازا سيروم قطرة أنفية تحتوي على عبوة بلاستيكية سعة ١٥ مل.